
Naznačené body byly diskutovány senátory za matematickou sekci s prof.
Janem Kratochvílem.

(i) Řízení fakulty:
• Jak rozdělit pravomoce a zodpovědnost při řízení fakulty mezi
jednotlivé členy exekutivy a otázka nezávislosti jednotlivých
sekcí.

• Systém financování fakulty a sekcí: jak a kolik přerozdělovat
a jak se vyrovnat s vnějšími (univerzitními a ministerskými)
tlaky.

• Zapojení fakultní veřejnosti do diskuzí a zveřejňování informací.
• Systém výběru exekutivních pracovníků a jeho transparentnost,
možnost ”sociálně nezasíťovaného” člověka vstoupit do tohoto
systému.

• Jak zvýšit provázanost lidí v rámci sekce i fakulty.
(ii) Vědecká rada:

• Otázka konzistentnosti fungování vědecké rady (problém habi-
litačních a profesorských řízení pro lidi mimo fakultu).

• Systém výběru členů vědecké rady a jeho transparentnost, mož-
nost ”sociálně nezasíťovaného” člověka vstoupit do tohoto sys-
tému.

(iii) Řízení matematické sekce:
• Problém rozdělení sekce na katedry, systém financování a psy-
chologické důsledky z toho plynoucí (systém ”urvi, co můžeš”).

• Otázka IT oddělení: jeho existence a statut.
(iv) Studijní systém:

• Rozdělení pravomocí při řízení studia mezi studijní proděkany,
sekční proděkany, garanty a vedoucí garantujících pracovišť.

• Systém rozdělování přednášek, rotace přednášejících a cvičících,
a to i mezi katedrami či sekcemi.

• Fungování doktorského studia: současný stav nám vyhovuje či
jsou v plánu změny?

(v) Výhled do budoucna:
• Fundamentální problém: kvantita versus kvalita.
• Personální politika na fakultě i sekci, systém přijímání pracov-
níků.

• Eventuální rozvoj nových odvětví na fakultě.


